
 

Protokoll fört vid U-schacks styrelsemöte den 14 aug 2011. 

Närvarande: Gert Åkerman, Rasmus Myklebust, Åke Lindén, Roger Andersson, 
André Nilsson 

Björn Johansson, Rolf Schwartz, Kai Pyhälahti . 

Adjungerad: Mats Sjödin 

 

§1 Mötets öppnande 

Ordförande öppnade mötet kl: 17.00 och förklarade mötet för öppnat. 

§2 Val av sekreterare 

Rolf valdes som sekreterare 

§3 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

§4 Godkännande av föregående protokoll 

Föregående styrelsemötesprotokoll 2011-05-01 godkändes och lades till 
handlingarna. 

§5 Ekonomisk redogörelse 
 

Styrelsen fick en redogörelse av skolschackprojektet. 
Hur många klubbar som har startas och hur mycket som har gjorts inom projektet är 
ej helt klart 
Målsättningen för skolschacksklubbar är att minst 10 st skall vara igång innan 
december 2011. 
Projektbidraget har använt ungefär halva summan av 80.000:-. 
Christina Einarsdotter skall göra klassbesök i övriga orter i länet under hösten 

§6 Arboga Schackfyrans Allians ansökan om bidrag. 

Efter mycket samtal fram och tillbaka sa togs beslutet att inte godkänna något 
bidragsansökan till Alliansen på grund av att ansökan föll utanför ramarna. 

§7 Verksamhetsberättelse 

Ordförande Gert Åkerman och kassör Åke Lindén tecknar föreningen var för sig. 

Maillistan uppdateras efter kongressprotokollet så alla blir kallade till nästa möte. 
Roger informerar Urban 

 

§8 Redovisning av länslaget 



Ingen verksamhet under perioden. 

§9 Redovisning av tävlingskommittén 

Har löpt på som vanligt under året, en viss ökning av deltagarantalet har kunnat ses 
under de sista tävlingarna for verksamhetsåret. Resultat från hela länet gällande 
schackfyran läggs ut på U-schacks hemsida 

Tävlingskommittén och styrelsen beslutade att det blir en startavgift för Grand prix 
tävlingarna på 20:- från och med Virsbodraget. Startavgiften går till U-schack. 

&10 Redovisning av senior kommittén. 

Ingen aktivitet planerad utom distriktsserien och Västerås Open som Västerås SK 
kommer att köra i september. 

&11 Redovisning av schackfyran kommittén 
 

Mats skickar ut kallelse till alla 4 klassare i Västerås och sköter alla besök. 
Christina skall göra besök i övriga länet utom KAK området. 
Datum för Västerås kvaltävlingar är måndag 21/11, tisdag 22/11,  torsdag 24/11. 

&12 Redovisning av utbildningskommittén 
 
Rasmus har varit själv i kommitén.  
Andre tar över som sammankallande och Kai har valts in. 

&13 Övriga frågor 
 

Fakturan för Fagersta stämdes av mot SSF och stämde, Fagersta SS skall betala in 
för 3 seniorer, Åke sänder en räkning. 
Förrådet skall gås igenom 1/9 kl: 18.00, vi hjälps åt alla som kan. Gert kallar! 
 
Västerås schackklubb har fått en förfrågan om riksfinalen kan genomföras i Västerås 
i maj. 

Nästa styrelsemöte bestämdes till 20 november 2011 kl: 17.00 i VSK lokaler. 

&14 Mötet avslutades kl 20.00. 

 

      

Sekreterare    Ordförande 

Rolf Schwartz    Gert Åkerman 

 

 


